
PROTOKOLL  

 

 

År 2021, den 22. mars, ble det avholdt drøftingsmøte 

mellom Helse Møre og Romsdal og foretakstillitsvalgte fra 

organisasjonene. Møtet ble gjennomført med hjemmel i 

Arbeidsmiljølovens kap. 8-2 og Hovedavtalenes §§ 30 og 

31.  

Sak til drøfting er styresak: 

39/21 – Bygningsmessig utviklingsplan for Ålesund  

 

 

 

For Helse Møre og Romsdal HF:   Adm.dir  Øyvind Bakke 

       HR-direktør  Ketil Hjelset 

       Forhandlingssjef Frank R. Malme 

        

Fra Organisasjonene: 

 

Norsk Sykepleierforbund    Foretakstillitsvalgt Anette Lekve 

Den norske legeforening – Overlegeforeningen  Vara FTV  Even Einarson Bakøy 

Den norske legeforening – YLF    Foretakstillitsvalgt Erik Kjetså 

NITO       Foretakstillitsvalgt Elise Vegsund  

Delta       Foretakstillitsvalgt Roy Michal Sannes 

Norsk Ergoterapeutforbund    Foretakstillitsvalgt Birgitte Ulstein Kvangarsnes 

Norsk Radiografforbund    Foretakstillitsvalgt Jannecke Dalager 

Den norske Jordmorforening    Foretakstillitsvalgt Cathrine Solsletten 

Det norske Maskinistforbund    Foretakstillitsvalgt Lars Arne Gjøringbø 

 

Også tilstede: 

Fra vernetjenesten     Foretaksvernombud Inger Ann S. Kjerstad 

 

 

 

Bakgrunn: 

Adm.dir, Viseadm.dir og prosjektleder Anne Flo gjennomgikk og presenterte styresaken.     

 

Organisasjonenes syn:  

Nedenstående syn på saken er fremmet på vegne av Norsk Sykepleierforbund, Yngre leger forening, NITO, Delta, 

Norsk Radiografforbund, Den norske Jordmorforening og Det norske Maskinistforbund. Vernetjenesten slutter seg 

også til organisasjonenes syn. 

 

Vi fikk en grundig gjennomgang av arbeidet i prosjektet og innhold i foreslått konsept. Prosjektet virker godt 

organisert og styrt, og det er lagt til rette for medvirkning i alle ledd. Det er lagt en ambisiøs fremdriftsplan og vi 

berømmer at arbeidsprosessen har vært god og i henhold til plan gitt størrelsen på arbeidet som er lagt ned. 

 

I saksframlegget foreslås konsept «Finalist 2». Organisasjonene og vernetjenesten støtter dette forslaget og merker 

oss at dette alternativet også er foretrukket av ansatte. Løsningen fremstår som fremtidsrettet og med en 

hensiktsmessig arealdisponering. Vi mener det er riktig å la funksjon og behov veie tyngre enn økonomi alene.  

 

Organisasjonene og vernetjenesten er opptatt av å bevare engasjement og god medvirkning i det videre arbeidet. 

Dette er viktig både for å sikre et best mulig konsept, men også for at ansatte skal kunne tolerere utfordringene 

knyttet til byggefasen. Viktig at man koordinerer dette prosjektet opp mot andre pågående utviklings- og 

byggeprosjekt og sørger for fortløpende involvering av alle berørte aktører. 

 

Konseptet vil også innebære omstilling til endrede driftsformer. Et eksempel på dette er kortidspost i tilknytning til 

akuttmottaket. Vi ber om at arbeidsgiver legger til rette for en god prosess med fagmiljøene som har ansvar for 

pasientene som i dag passerer gjennom akuttmottaket når man skal beslutte resurssetting og driftsform av 

korttidsposten. 

 



 

 

For Helse Møre og Romsdal HF: 

 

_____________________ 

Øyvind Bakke (sign.) 

 

_____________________       

Ketil Hjelset (sign.)        

 

______________________ 

Frank R. Malme (sign.) 

 

 

 

For organisasjonene:  
_______________________      ________________________ 

Anette Lekve (sign.)       Erik Kjetså (sign.) 

 

______________________      ________________________ 

Elise Vegsund (sign.)       Even Einarson Bakøy (sign.) 

  

______________________      ________________________ 

Roy M. Sannes (sign.)       Jannecke Dalager (sign.)  

     

______________________      ________________________ 

Birgitte Ulstein Kvangarsnes (sign.)     Lars Arne Gjøringbø (sign.) 

 

_______________________       

Cathrine Solsletten (sign.)       

 

 

 


